
InvitatZIUA:  Buna ziua, astept intrebarile d-voastra!  ••  

Anon7874: buna ziua! credti ca CCINA s-ar putea implica intr+un fel in crearea mai multor locuride 

munca?  

cosmin: Se fac angajari la CCINA in prezent sau in viitorul apropiat? 

Anon7874: Romania,in special Constanta, este atractiva pentru fostele republci sovietice? 

Rodica77: Cum va veti implica dumneavoastra, sau institutia pe care o conduceti, in dezvoltarea 

sectorului turistic din sudul litoralului in acest an? Aveti anumite proiecte in plan sau in desfasurare care 

sa vizeze acest sector? 

InvitatZIUA:  Aici este o problema delicata, pentru ca noi, camerele de comert, incercam sa devenim un 

partener real al autoritatilor locale si centrale si, daca ar exista bunavointa din partea celor doua entitati 

mentionate, poate am reusi sa aducem investitoriii care vin si ne viziteaza, dar nu concretizeaza. Şi de 

ce? Pentru ca nu avem ce sa le oferim. Pe acei investitori care creeaza locuri de munca nu poti sa ii 

arunci in jungla imobiliara de la noi, trebuie sa ii oferi terenul si utilitatile pe care, din pacate, nu le mai 

avem. 

InvitatZIUA:  In masura in care vom primi mai multe prerogative de la Guvern sau de la Parlament, ne 

vom gandi la acest aspect. 

InvitatZIUA:  Suntem atractivi ca orice tara membra a UE. Ei, daca si-ar deschide societati comerciale in 

Romania, ar deveni automat persoane juridice romane, implicit persoane juridice ale Uniunii Europene, 

lucru care le-ar facilita inclusiv accesul la fonduri europene. 

InvitatZIUA:  E dificila intrebarea d-voastra pentru ca privatizarea in turismul de pe litoralul romanesc, nu 

doar din sudul litoralului s-a facut haotic, vanzandu-se active ca pe piata imobiliara, neexistand strategii 

de statiune sau privatizari de statiune, asa cum a fost la bulgari. Singurul lucru in care ma pot implica in 

calitate de institutie este doar pentru a informa si a da consultanta agentilor economici din turism in 

noile directii de finantare europeana, care vor aparea pentru intervalul 2014- 2020. Nu in ultimul rand, 

sa facem presiuni pe Guvern, astfel incat infrastructura care deserveste sudul litoralului sa ajunga la un 

standard care sa sprijine fluxul de turisti catre sud. 

InvitatZIUA:  Va multumesc si va doresc o zi buna in continuare!  

 

 


